
Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken 

den 4. nov. 2015 

1. Præsentationsrunde 

 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Formand Pia Ravnmark 

Næstformand Thomas Hvam 

Kasserer Jesper Ladegaard 

Sekretær Ellen Dall 

Medlem Poul Mikkelsen 

Medlem René Christensen 

Medlem Henning Thøstesen 

 

Fordeling af opgaver blev som følger: 

Grønne områder: Henning 

Legepladser: Poul 

Veje: Henning 

Facebook, hjemmeside: René (og externt Kim Riis) 

Snerydning: René 

Arbejdsdag: alle 

Ovenstående betyder naturligvis ikke, at den nævnte person skal stå alene med ansvaret og 

beslutninger. Vi er SAMMEN om det. 

 

3. Gennemgang af budget 

Jesper gennemgik hovedtallene i det kommende års budget. Der er sat rigeligt af til snerydning, da 

ingen jo kender behovet for kommende vintre. Ligeledes er der afsat et større beløb til vedligehold 

af legepladser, da vi endnu ikke kender grundejernes egen indsats på kommende arbejdsdage. 

Ellers ingen bemærkninger. 

 

4. Igangværende opgaver og årets kommende opgaver 

- Læhegn ved Stagebjergparken 7 – 11: Fjernelse af levende hegn er i skrivende stund til høring 

hos de berørte beboere. Det haster med at få det fjernet, da byggeri er igangsat på en 

bagvedliggende grund. 



- Udkørslen fra Stagebjergparken over cykelstien: Kommunen er kontaktet om de dårlige 

oversigtsforhold. Kommunen besigtiger snarest. 

- Asfaltreparation: Henning og Pia kikker på det sammen med en fagperson og indhenter priser. 

- Arbejdsdag: Blev kortvarigt drøftet og sættes på som punkt på næste møde. Vi har dog allerede 
nu besluttet, at dagen ikke skal være en knokle-dag men en samværsdag til forskønnelse af 
området. Derfor er der arbejdsopgaver fremover, som de fleste rent fysisk kan bidrage til. 
Hårdt arbejde som læbælter og lign. vil som udgangspunkt fremover blive udført af eksterne 
mod betaling. 
Den skal ligge i første weekend af juni og bliver altså næste gang lørdag den 4. juni 2016.  

- Det blev besluttet, at vi vil undersøge mulighederne for tilskud til legepladserne. 

 

5. Referat fra ekstraordinær generalforsamling  

Udkastet blev drøftet. Lægges snarest på hjemmesiden. 

 

6. Eventuelt 

Efterskrift. Vi er meget glade for, at vi fik nye bestyrelsesmedlemmer og ny suppleant, og at der 

kom så mange. Det er vigtigt for bestyrelsens arbejde, at vi får drøftet forholdene i 

Stagebjergparken på vores generalforsamlinger, så det bliver ved med at være et godt sted sat bo. 

Næste møde: Onsdag den 13. januar kl. 19.30 hos Henning 


